

N° 41731

Le 10 juillet 2025

July 10, 2025

ENTRE :

BETWEEN:

Nation huronne-wendat

Huron-Wendat Nation

Demanderesse

Applicant

- et -

- and -

Procureur général du Québec et Énergie
éolienne PPAW inc.

Attorney General of Québec and PPAW
Wind Energy Inc.

Intimés

Respondents

JUGEMENT

JUDGMENT

La requête en prorogation de délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d'autorisation d'appel déposée par le procureur général du Québec est accueillie. La requête en sursis d'exécution, en abrègement des délais et visant à accélérer le traitement de la demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-09-010873-252, 2025 QCCA 258, daté du 5 mars 2025, est rejetée avec dépens.

The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal filed by the Attorney General of Quebec is granted. The motion for a stay of execution, for an abridgement of time and to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-010873-252, 2025 QCCA 258, dated March 5, 2025, is dismissed with costs.

J.C.C.
C.J.C.